

截止日期
Deadline: 24/2/2014

2014 指揮大師班

(21-25/4/2013 香港演藝學院 Hong Kong Academy for Performing Arts /
香港中樂團 Hong Kong Chinese Orchestra)

報名表 Enrolment Form

參加者姓名 Name :

(中文 Chinese) _____

(英文 English) _____

性別 Gender : _____

年齡 Age : _____

國籍 Nationality : _____

職業 Occupation : _____

團體/ 學校名稱 (如適用) :

Name of Group/ School (If applicable)

(中文 Chinese) _____

(英文 English) _____

負責人姓名(如適用) :

Name of person in charge (If applicable)

(中文 Chinese) _____

(英文 English) _____

聯絡 (如團體/ 學校報名, 請填寫聯絡人的資料) :

Contact Details (For group/ school, details of person in charge please)

電話 Tel : (日) _____

(手提 Mobile) _____

傳真 Fax : _____

電郵 Email : _____

指揮經驗 Experience on Conducting

報名方法：

請填妥報名表格傳真至+852 2827 5823、電郵至 chrispak@hkapa.edu 或親臨／郵寄至香港灣仔告士打道 1 號，香港演藝學院-音樂學院。

Please fill in the enrolment Form and fax to +852 2827 5823, email to chrispak@hkapa.edu OR bring/ mail it to: School of Music, Hong Kong Academy of Performing Arts, 1 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong.

備註：

1. 參加者需自行安排食宿交通。
All participants would need to take care of their accommodation and meals, if necessary.
2. 主辦單位有保留修改是次活動之曲目、日期、地點之權利。
The Organisers reserve the rights to amend, revise, or change the music selection, dates and venues related to this activity.
3. 主辦單位保留遴選的權利。
The Organisers reserve the right to accept or reject any entry for the activity.
4. 如表格不敷應用可自行複印。
Please make copy of this form if necessary.

報名費 Enrolment Fee：

指揮學員：港幣\$4,500

旁聽學員：港幣\$1,500